
Zápis ze zasedání školské rady 

při Základní škole Františka Křižíka Bechyně 

dne 17.12.2024 

 

Program: 

1) zahájení, přivítání přítomných 

2) nová školská rada  

3) projednání organizačních záležitostí – zvolení předsedy školské rady 

4) seznámení s kompetencemi a úkoly školské rady, způsobem a frekvencí svolávání, jednacím řádem 

5) aktuální záležitosti školy  

6) koncepční záměry školy 

7) seznámení členů s rozpočtem školy 

8) výtěžek jarmarku a jeho použití 

9) potřeba čipového systému 

10) usnesení a závěr 

 

Přítomni: Lucie Svitáková, Štěpán Ondřich, Andrea Horáková Balčíková, Ivana Voborníková 

Přítomni jsou všichni členové školské rady a rada je usnášení schopná. 

 

1) I. Voborníková přivítala přítomné, bylo konstatováno, že zasedání bylo řádně svoláno (§167, odst. 7 

Školského zákona). Přítomni jsou všichni členové školské rady, rada je usnášení schopná. Přítomni byli 

seznámeni s programem, který byl schválen. 

2) Ve volbách školské rady byli zvoleni tito zástupci: 

 Mgr. Lucie Svitáková – za pedagogické pracovníky 

 Mgr. Štěpán Ondřich – za zřizovatele 

 Andrea Horáková Balčíková – za rodiče žáků 

3) Školská rada zvolila za svého předsedu L. Svitákovou 

4) Na příštím zasedání školské rady seznámí ředitelka členy školské rady s jejich kompetencemi, úkoly 

a školská rada se domluví na způsobu a frekvenci svolávání členů. Školská rada schválí jednací řád.  

5) Školská rada diskutovala o aktuálních záležitostech školy: 



 - Erding nainstaloval do sklepa školy nové zařízení pro dodávání tepla, ředitelka školy se má 

obrátit na zřizovatele a žádat o zapojení projektanta, aby v budově školy „sladil“ novou technologii 

Erdingu a napojení staré technologie školy.  

 - sekretářka a školník ukončili pracovní poměr, ředitelka školy vypíše výběrová řízení na obě 

pozice 

 - na třídních schůzkách vyvstal v několika třídách problém s paní učitelkou NJ. Ředitelka je 

povinna tuto záležitost řešit.  

6) koncepční záměry školy: 

 - projekt konektivita (ukončení v 9/2025) 

 - potřeba obnovy IT (místnost informatiky, počítače učitelé, digitální přenosná třída) 

 - herní prvky pro družinu na školníkově dvoře 

 - rekonstrukce WC a umýváren v létě 2025 

 - rekonstrukce jídelny v létě 2025 

7) Na příštím zasedání školské rady ředitelka seznámí členy s rozpočtem školy. Školská rada má za úkol 

projednávat rozpočet školy na další rok a navrhovat opatření ke zlepšení hospodaření 

8) Tržby z jarmarku obdrží SRPŠ. Děti si přejí pořídit skříňky do šaten. Ředitelka školy má zjistit, kdo 

bude investici pořizovat – zda SRPŠ nebo zřizovatel. Začátkem roku je pozvána architektka, aby navrhla 

uspořádání šaten se skříňkami. 

9) Škola potřebuje čipový systém. Ředitelka má zjistit, kdo bude investici hradit.     

10) školská rada přijala usnesení ze zasedání.  

 

Podpisy členů rady: 

L.- Svitáková v.r. 

Š. Ondřich v.r. 

A. Horáková Balčíková v.r. 


